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Gårdlauget Strandbo 
Referat bestyrelsesmøde nummer 5 
Mødedato 29.08.2022 

Sted Kirstens lejlighed - Strandbo II  

Deltagere Strandbo I: 

Louise Larsen 

Trine Raunkjær-Christensen 

Martin Raunkjær-Christensen 

Strandbo II: 

Hans Sølvhøj Bundsgaard 

Gitte Sommer  

Kirsten Christiansen - referent 

Afbud Birgitte Bjørnbak 

Dagsorden 

1. Godkendelse/underskrivelse af referat. Valg af referent 

2. Opgaver siden sidst (check listen sidst i referatet fra 6.juni.) 

3. Afleveringsforretning 

4. Ordensregler 

5. Vedligeholdelseskonto / Nyanskaffelser 

6. Toiletter 

7. Affaldssituationen / Skraldeskur 

8. Forsikring 

9. Havemøbler 

10. Cykelstativer 
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11. Plantekrukker 

12. Høstfest 

13. Næste møde 

 

 

1. Referat fra sidste møde 

Referatet nr. 3 blev underskrevet. Referat nr. 04 blev godkendt og 

underskrevet. 

 Kirsten blev valgt som referent for dagens møde.  

2. Opgaver siden sidst 

 Der udarbejdes ikke en liste med bestyrelsens telefon-

numre. Vi sørger selv for at få lagt relevante numre ind i 

vores kontakter. 

 Louise er i proces i forhold til at indkøbe små fodboldmål. 

 Gitte havde taget et billede af et bed fra gården med rigtig 

mange skod. Vi opfordrer derfor endnu engang til ikke at 

smide skod i gården. 

 Der er stadig udfordringer med porten. Men det ligger ik-

ke inden for vores arbejdsopgaver. Det henhører under 

ejerforeningerne. 

3. Afleveringsforretning 

D. 17. juni var der aflevering af planterne i gården. Kirsten deltog 

og påpegede at nogle planter, bl.a. langs med sandkassen er gået 

ud. Der plantes nye planter der, hvor der er udgåede planter. 

4. Ordensregler  

Ordensreglerne ligger i arkivet på Strandbo II’s hjemmeside, og vi 

retter dem til inden næste sæson. 

5. Vedligeholdelseskonto / Nyanskaffelser 

Der arbejdes stadig på, at vi får en bankkonto!! 

Gitte anmoder kommunen om de lovede 1000 kr. som tilskud til 

vores reception. Trine sender dokumentation for udgifter i forbin-

delse med receptionen til Gitte. 

6. Toiletter  

Som det fremgår af referatet fra juni 2022, så er en eventuel 

istandsættelse og vedligeholdelse af toiletterne i gården overgået 

til de to ejerforeninger. 
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7. Affaldssituationen / Skraldeskur 

Sagen går sin gang som beskrevet i referatet fra mødet i juni. 

Hans er ved at indhente to tilbud på renovering af skraldeskuret. 

Et tilbud med sedumtag og et, hvor taget kun renoveres med nyt 

tagpap. 

Når de to tilbud foreligger fra ”Troels”, indhenter Martin af princi-

pielle grunde et tilbud fra en anden håndværker sådan, at vi har et 

sammenligningsgrundlag. Vi vælger ikke nødvendigvis det billigste 

tilbud, for kvalitet og tidsplan skal også indgå i valget. 

Vi besluttede at efter renoveringen af skraldeskuret, skal der ikke 

være nogen form for affald i vores nye pergola. Hvad pergolaen så 

skal bruges til, finder vi ud af til den tid, men vi talte om en eller 

anden form for hygge. 

8. Forsikring 

Som aftalt er Gitte gået videre med sagen. Hvad er det for en for-

sikring, som kommunen kræver, at vi har? Men kommunen er ikke 

helt klar over, hvad det er de kræver. Og hvordan er vi egentlig 

forsikret i forvejen, gennem f.eks. ejerforeningerne for eksempel i 

forhold til brand, hærværk, ansvar og ulykke. 

Gitte arbejder videre med ”forsikringssagen” i samarbejde med de 

to ejerforeninger, administrator og kommunen. 

Under alle omstændigheder skal vi have en bestyrelsesansvars-

fosikring. 

9. Havemøbler 

De havemøbler, der er indkøbt, bliver brugt flittigt, og de bliver 

stillet på plads, hvis nogen har haft brug for at flytte på dem. 

Det virker fint med teaktræsmøblerne.  

De to sæt cafemøbler er ikke indkøbt endnu, og Louise har set, at 

FDB-Møbler har et godt tilbud på et bord og fire stole i teaktræ. Vi 

anbefaler, at der indkøbes to borde og otte stole 

10. Cykelstativer 

Vi vurderer, at der på nuværende tidspunkt ikke mangler cykelsta-

tiver i gården.  

I det hele taget er vores udgangspunkt, at vi ikke ændrer radikalt 

ved gårdens indretning før tidligst efter den først sæson. 
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11. Plantekrukker 

Vi følger de retningslinjer vi vedtog på mødet i juni. Og er glade for 

de initiativer angående krukker, der er taget indtil nu. 

12. Høstfest 

Høstfesten udskydes til en sommerfest i juni. Datoen fastlægges 

på næste møde. 

13. Eventuelt 

 Vi snakkede om at det kunne være hyggeligt med et jule-

træstændingsarrangement. Det bliver onsdag d. 30. no-

vember kl. 17.  Gitte vil gerne tage teten på dette arrange-

ment. 

 En fastelavnsfest kunne også være hyggelig. Louise tager te-

ten på denne. 

 Når der kommer henvendelser til gårdlauget tager Kirsten 

initiativ til at svare.  

14. Næste møde 

Næste møde afholdes tirsdag d. 25. oktober hos Hans Classens-

gade 70 2. tv. 

 

Punkter til næste møde: 

 Tekst til hjemmesiden. 

 Fastlægge dato for sommerfest i juni 2023 og fastelavnsfest 

2023. 

 Indtagning af havemøbler. 

 Juletræstændingsarrangement. 

 

Opgaver inden næste møde:  

 Louise laver opslag til Facebook om juletræstænding, med-

arrangører af fastelavnsfest og information om sommerfe-

sten i juni. 

 Louise arbejder videre med indkøb af fodboldmål. 

 Louise og Birgitte arbejder videre med indkøb af havemøb-

ler. 

 Gitte arbejder videre med kommunen og vores forsikring. 

 Gitte arbejder videre med administrator og vores bankkon-

to. 
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 Hans og Martin arbejder videre med indhentning af tilbud 

på renovering af skralderum. 

 Trine sender dokumentation for udgifter til indvielsesarran-

gementet til Gitte. 

 Gitte anmoder kommunen om 1000 kr. til tilskud til indviel-

sesreceptionen. 

 

 

 

 

På bestyrelsens vegne: 

 

 

Louise Larsen 
 
 

 

Trine Raunkjær-
Christensen 
 

 
Martin Raunkjær-Christensen 

 
 
 

Kirsten Christiansen 
 

 

Hans Sølvhøj Bundsgaard 
 
 

 

Gitte Sommer 
 

 

Birgitte Bjørnbak 
 
 

 

 

 


